
LTO Noord bezorgd over gebrek
aan  balans  in  faunabeleid
Utrecht
 

Hoewel  wij  erg  blij  zijn  en  zien  dat  provincie  Utrecht
duurzame landbouw hoog in het vaandel draagt, betreuren wij
het gebrek aan balans in het faunabeleid. Wij roepen dan ook
op eerst te zorgen voor beheerbare populaties van diersoorten,
voordat het beleid wordt aangepast.

Koos Segers, themahouder Flora en Fauna: “Recent onderzoek in
opdracht van de provincie naar diervriendelijke alternatieven
om schade te voorkomen, met name gericht op ganzen, heeft geen
afdoende methoden opgeleverd. Naast preventieve maatregelen is
afschot  noodzakelijk,  zoals  ook  aangegeven  in  het  Sovon-
rapport  Ganzenmonitoring,  dat  een  sterke  toename  van  de
ganzenpopulatie aantoont.”
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LTO Noord dringt verder aan op een adequaat systeem om beleid
te ondersteunen en eerder gemaakte afspraken na te komen. Een
goedgekeurd registratiesysteem voor het verzamelen van data
over faunaschade en preventieve acties in Utrecht ontbreekt
namelijk.

Segers vervolgt: “Het voorstel van de provincie om het eigen
risico  voor  ganzenschade  te  verhogen  van  5%  naar  20%
bekritiseren wij sterk. De groeiende populatie ganzen heeft
geleid  tot  aanzienlijke  gewasschade,  maar  het  is  absoluut
onredelijk  om  deze  last  bij  de  agrarische  sector  neer  te
leggen, vooral gezien de harmonisatie van faunabeleid van de
buurprovincies.”

LTO Noord pleit voor een interprovinciaal faunabeheerplan voor
ganzen en benadrukt het belang van een uniform beleid in alle
provincies.

Ook de complexiteit van het omgaan met wolven werd aangestipt,
waarbij wij hebben aangegeven dat de bescherming van de wolf
ongewenste consequenties kan hebben voor schapenhouders. De
uitdagingen bij het afrasteren van grote open gebieden in de
provincie werden hierbij benadrukt.

De oproep van LTO Noord aan de provincie Utrecht is duidelijk.
Een zorgvuldige aanpak van het faunabeleid, om een evenwicht
te vinden tussen natuurbescherming en de belangen van boeren
en tuinders in de provincie Utrecht, is van cruciaal belang.

Faunaschade  op  Overijsselse

https://www.nojg.nl/faunaschade-op-overijsselse-natuurpercelen-niet-langer-vergoed/
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ervergoeding  en  faunaschades  voorkomen.  Het  gaat  om
percelen die met een beheertype op de kaart staan in
het natuurbeheerplan van de provincie Overijssel. Ze
vallen onder het Subsidiestelsel Natuur en Landschap en
hebben  primair  een  natuurfunctie.  Eventueel
landbouwkundig  medegebruik  is  ondergeschikt  aan  de
natuurfunctie.
 

Met het invoeren van de nieuwe beleidsregels vervalt ook de
toets op landbouwkundige beperkingen in Overijssel. Zo hoeven
boeren met gepachte percelen met landbouwkundige beperkingen
niet  langer  een  pachtovereenkomst  aan  te  leveren  bij  een
aanvraag om een tegemoetkoming. Dit maakt het aanvraagproces
eenvoudiger. Voor natuurpercelen die meerjarig worden verpacht
en waarbij het contract voor 15 mei 2022 is afgesloten, geldt
een tijdelijke uitzondering op de nieuwe regel. Voor deze
percelen mag tot 2025 wel een tegemoetkoming in faunaschade
worden aangevraagd.

De  tegemoetkoming  in  faunaschade  is  oorspronkelijk  bedoeld
voor  landbouwbedrijven  die  voor  hun  bedrijfsvoering
afhankelijk  zijn  van  de  gewasopbrengst  van  hun
landbouwgronden.  De  tegemoetkoming  compenseert  de  gemiste
inkomsten.  In  de  oude  Beleidsregel  was  al  sprake  van
uitsluiting van gepachte reservaatgronden met beperkingen. Die
lijn is nu doorgezet voor alle natuurgronden.

Natuurpercelen worden niet primair ingezet voor de landbouw.
Bovendien hebben deze gronden een lagere economische waarde en
lagere opbrengst dan grond met een landbouwbestemming. Toch
werd hier in een aantal gevallen een tegemoetkoming in schade
voor verleend. De provincie Overijssel vindt dat niet langer
passend. Verder is het zo dat eigenaren van natuurpercelen –
naast  een  vergoeding  voor  faunaschade  –  meestal  ook  een
subsidie  voor  natuurbeheer  krijgen.  Met  de  nieuwe
beleidsregels  wordt  stapeling  van  natuurbeheervergoeding  en



faunaschades voorkomen.

Boeren  en  grondgebruikers  dienen  hun  aanvraag  voor  een
tegemoetkoming in faunaschade in bij BIJ12, via de online
portal MijnFaunazaken. Wanneer Overijsselse boeren binnenkort
een nieuwe aanvraag indienen, is dit dus niet meer mogelijk
voor natuurpercelen. Percelen binnen het natuurnetwerk worden
nog wel getoond in MijnFaunazaken, maar in de laatste kolom
‘Gegevens compleet’ staat een rood kruisje. Dat betekent dat
deze niet meer geselecteerd kunnen worden.

bron: BIJ12, 28/11/2023

Belangrijke  stap  voor
dierenwelzijn  bij
Hoogheemraadschap De Stichtse
Rijnlanden
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Links  op  de  foto:  Willem  van  der  Steeg  –
Hoogheemraad Dierenwelzijn
Rechts  op  de  foto:  Luuk  Massop  –  Adviseur
Watergangen en Ecologie

Hoogheemraadschap De Stichtse Rijnlanden (HDSR) heeft onlangs
een belangrijke stap gezet in het beschermen van grote dieren
tegen verdrinking; de eerste grote Fauna Uittrede Plaats (FUP)
is gerealiseerd nabij Oudewater aan de Hollandsche IJssel.
Hoewel we al kleine FUP’s integreren in de oevers, betekent
deze grote FUP een verbetering voor het welzijn van grotere
dieren.

Investeren in dierenwelzijn
Willem van der Steeg, Hoogheemraad Dierenwelzijn: “De gekozen
locatie voor deze FUP in Oudewater is strategisch gelegen in
een zogenaamde ‘groene zone.’ Dat betekent dat bijvoorbeeld
reeën hier proberen het water over te steken. Watergangen met
een hoge kade vormen vaak een obstakel voor deze dieren. Een
hoge kade maakt het voor veel dieren onmogelijk om weer veilig
aan  land  te  komen,  met  helaas  verdrinking  tot  gevolg.  De

https://www.nojg.nl/wp-content/uploads/protected-content/2023/11/foto-uittredeplaatsen-waterschap-Stichtse-Rijnlanden-scaled.jpg


kleine en grote FUP zijn speciaal ontworpen om dit probleem
aan te pakken. Zo helpen we kleinere dieren zoals eenden,
amfibieën,  konijnen  en  watervogelkuikens  maar  ook  grotere
dieren  zoals  reeën,  dassen,  wilde  zwijnen,  vossen  en
marterachtigen. Binnen mijn rol ben ik erg enthousiast dat het
waterschap  ook  investeert  in  dierenwelzijn.  Zo  gaat  het
verbeteren van de kade en dierenwelzijn hand in hand.”

Natuurvriendelijke oevers
Luuk Massop, Adviseur Watergangen en Ecologie: “Om verdrinking
van  dieren  te  voorkomen,  kunnen  we  het  beste
natuurvriendelijke  oevers  aanleggen.  Bij  oevers  wordt  er
gestreefd naar een zo flauw mogelijke overgangszone tussen
water en land. Een natuurvriendelijke oever is vanuit het
waterschap het meest wenselijk, omdat dieren dan makkelijker
de kant op kunnen klimmen. Een natuurvriendelijke oever is
alleen niet altijd mogelijk. Delen van de Hollandsche IJssel
vragen om een stabielere oeverconstructie, vanwege recreatie,
de aanwezige stroming en boten die zorgen voor een sterke
golfslag. Een stabiele kade is hier noodzakelijk om instorting
of  afzwakking  van  de  oever  tegen  te  gaan.  Bij  deze
oeverconstructies worden steeds vaker FUP’s gerealiseerd om
verdrinking van dieren tegen te gaan.”

Vaarbreedte Hollandsche IJssel
De  FUP  wordt  beheerd  en  onderhouden  door  HDSR  en  is  zo
ontworpen dat het niet ten koste gaat van de vaarbreedte van
de Hollandsche IJssel. Om dit te realiseren is een stuk grond
beschikbaar gesteld door een bewoner. De duurzame aanpak laat
zien dat goed waterbeheer samen gaat met dierenwelzijn.

Bron: Hoogheemraadschap ‘ De Stichtse Rijnlanden”
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Oproep gemeente Meerssen aan
Provincie Limburg mbt aanpak
overlast wilde zwijnen

Sinds  begin  dit  jaar  is  er  in  de  gemeente  Meerssen  in
toenemende mate overlast door wilde zwijnen. Op 8 oktober
heeft burgemeester Mirjam Clermonts-Aretz hierover een gesprek
gehad  met  gedeputeerde  Léon  Faassen.  Deze  week  uitte  het
college van burgemeester en wethouders nogmaals nadrukkelijk
zijn zorgen richting de Provincie Limburg over de toename van
het  aantal  wilde  zwijnen.  Dit  vanwege  de  veiligheid  van
inwoners en bezoekers. Daarnaast spreekt het college in het
schrijven  haar  zorgen  uit  over  de  uitvoering  van  het
Faunabeheerplan dat door Gedeputeerde Staten is vastgesteld en
de belemmeringen die de Wildbeheereenheid ondervindt. Je leest
hierover meer in de brief (zie onderaan deze tekst).

Met de inwerkingtreding van de Wet natuurbescherming op 1
januari 2017 zijn de taken en bevoegdheden voor de bescherming
van natuurgebieden en planten- en diersoorten overdragen aan
de provincie. Het college van B&W gaat er dan ook vanuit dat
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de provincie de regie voert in deze. Het college van B&W wil
in het belang van de veiligheid van de inwoners geïnformeerd
worden over en betrokken worden bij verdere vervolgstappen.

Lees hier de brief aan de provincie Limburg

 Bezig met laden...

 Duurt het te lang?

 Laad het document opnieuw

https://www.meerssen.nl/bestand/nieuws_en_bekendmakingen/actueel/oproep_aan_provincie_limburg_mbt_aanpak_overlast_wilde_zwijnen//brief_aan_provincie_limburg_mbt_wilde_zwijnen_15-11-2023_751678
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onde
rgang jagen op konijnen met kunstlicht en met
geweren met geluiddemper. Dit vindt de Raad van
State.
Voor de jacht op konijnen hebben grondeigenaren een landelijke
vrijstelling.  Maar  daar  zitten  beperkingen  aan.  De
Faunabeheereenheid vroeg de provincie ontheffing om te mogen
jagen in het donker met geweren, kunstlicht, geluiddemper, in
de buurt van eendenkooien en in de omgeving van de bebouwde
kom.  De  ontheffing  werd  verleend  door  de  provincie  Zuid-
Holland maar de rechtbank in Den Haag stak er een stokje voor.
Dat gebeurde na protesten van stichtingen Animal Rights en
Fauna4Life.

Voldaan aan voorwaarden
In hoger beroep heeft de Raad van State woensdag de uitspraak
van de rechtbank vernietigd. De hoogste bestuursrechter vindt
dat voldaan is aan de voorwaarden waaronder de ontheffing
verleend mag worden. Die voorwaarden zijn dat er geen andere
manier is om de konijnen te bestrijden, dat het jagen nodig is
om schade te voorkomen en dat de jacht niet zover mag gaan dat
de hele soort van de kaart wordt geveegd. De ontheffing die
door de rechtbank Den Haag werd tegengehouden gold voor de
periode februari 2019 tot juli 2023. Die periode is voorbij.
De uitspraak is toch van belang omdat de Faunabeheereenheid
Zuid-Holland een nieuwe ontheffing heeft aangevraagd.

Zie de volledige uitspraak hier :De Faunabeheereenheid Zuid-
Holland  mag  toch  na  zonsondergang  jagen  op  konijnen  met
kunstlicht en met geweren met geluiddemper. Dit vindt de Raad
van State.



Faunabeheereenheden  maken
samen  interprovinciaal
faunabeheerplan Ganzen

Landbouw en natuur ondervinden veel schade van
ganzen.  Ook  kan  de  vliegveiligheid  in  gevaar
komen. De faunabeheereenheden van de provincies
Noord-Holland, Zuid-Holland, Flevoland Utrecht en
Zeeland  gaan  voor  de  periode  2024-2030  werken
richting  één  gezamenlijk  interprovinciaal
faunabeheerplan Ganzen. 

In  elke  provincie  is  er  een  Faunabeheereenheid  die
verantwoordelijk is voor het opstellen van faunabeheerplannen.
Hierin staat welke maatregelen ingezet kunnen worden om schade
door ganzen te voorkomen. Het gaat in eerste instantie om
preventieve  maatregelen,  zoals  weren  met  afschriklinten  of
verjagen  met  knalapparaten.  Als  dit  soort  maatregelen
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onvoldoende  effect  heeft,  komt  ook  afschot  in  beeld.

De  faunabeheereenheden  van  Flevoland,  Zuid-Holland,  Noord-
Holland, Utrecht en Zeeland maken samen het interprovinciale
Ganzenplan 2024-2030. Hierbij betrekken zij beleidsmedewerkers
van de provincies, omgevingsdiensten, BIJ12, wetenschappers,
juristen en deskundigen.

Er  wordt  gewerkt  in  verschillende  schrijfrondes.  De
conceptteksten  worden  op  de  website  www.ganzenplan.nl
geplaatst.  Iedereen  die  er  belang  bij  heeft,  zoals
jachtaktehouders, boswachters, grondgebruikers en natuur- en
dierenbeschermingsorganisaties,  kan  reageren  op  de
conceptteksten.

Mocht er iets missen, is iets niet duidelijk of heeft iemand
een goede tip, dan kan men dat aangeven. Daarna worden de
teksten  zo  nodig  aangepast.  Op  deze  manier  kunnen  alle
belangen, kennis en inzichten goed worden afgewogen en wordt
toegewerkt  richting  een  gezamenlijk  interprovinciaal
faunabeheerplan  Ganzen  2024-2030.

 

bron: Faunabeereenheid Utrecht, 30/10/2023

Hans Spijkerman: stikstof ten
onrechte  opgevoerd  als
grootste bedreiger korhoen
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Wetenschappers van de Wageningen Universiteit schetsen
een  somber  beeld  van  de  overlevingskansen  van  het
korhoen in het Nationaal Park de Sallandse Heuvelrug in
de provincie Overijssel. Als er niet snel iets wordt
gedaan aan de hoeveelheid stikstof die op de Sallandse
Heuvelrug neerslaat, sterft het korhoen in Nederland
uit. Die alarmerende boodschap verkondigen zij in een
rapport dat vrijdag 13 oktober is gepresenteerd. Ook
zijn  er  volgens  hen  noodmaatregelen  nodig  om  de
verdroging  van  het  gebied  tegen  te  gaan.
 

NOJG-lid en voormalig jachtopziener Hans Spijkerman zegt ‘met
grote verbazing’ kennis te hebben genomen van de bevindingen
van  de  onderzoekers,  waarover  dagblad  Tubantia  maandag  16
oktober  uitvoerig  publiceert.
https://www.tubantia.nl/hellendoorn/definitief-uitsterven-van-
korhoen-op-sallandse-heuvelrug-dreigt-er-moet-wat-
gebeuren~a044d579/.
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,,Ik  zal  niet  zeggen  dat  het  allemaal  onzin  is,  maar  de
bewering dat stikstof uit de landbouw ook in dit geval weer
wordt aangewezen als de grote boosdoener, snijdt maar weinig
hout”, zegt voormalig jachtopziener en prominent lid van de
Nederlandse Organisatie voor Jacht en Grondbeheer (NOJG) Hans
Spijkerman. ,,Ik hou me al vele jaren bezig met de stand van
het korhoen op de Sallandse Heuvelrug. Iemand met een klein
beetje verstand van natuurbeheer ziet er diverse andere zaken
spelen die in het rapport van de Wageningen Universiteit niet
aan de orde komen.”

De hoofdoorzaak van het nagenoeg uitsterven van het korhoen is
predatie, zegt Hans Spijkerman met grote stelligheid. ,,De
havik – en in mindere mate – de vos, vreten de vogels op. De
dieren  die  worden  aangevoerd  vanuit  het  buitenland  wordt
uitgezet op het moment dat de baltsperiode al zo’n beetje ten
einde is, waardoor van voortplanting nauwelijks sprake is en
er simpelweg veel te weinig kuikens komen.”

De voormalig jachtopziener doelt op het feit dat de provincie
Overijssel al sinds 2012 pogingen onderneemt het korhoen voor
uitsterven te behoeden door korhoenders uit Zweden te laten
overkomen.  ,,Die  ingreep  heeft  de  provincie  350.000  euro
gekost, maar uiteindelijk heeft het onvoldoende opgeleverd.”

In 2021 is besloten om er in vijf jaar tijd nogmaals 300.000
euro tegenaan te gooien. ,,Opnieuw veel geld”, aldus Hans
Spijkerman. ,,Ik kan je nu al vertellen dat dat weinig zoden
aan de dijk zet. Als je werkelijks iets voor het korhoen wilt
doen, moet je de natuur een handje helpen door ook te kijken
naar andere zaken dan alleen maar stikstof.”    



Provincie Limburg maakt zich
zorgen  over  toenemende
gewasschade door wild
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De  provincie  Limburg  kampt  met  een  aanzienlijk  financieel
tekort als het gaat om compensatie van boeren en tuinders die
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getroffen zijn door gewasschade door zoogdieren en vogels. Het
speciale  fonds  dat  vergoedingen  uitkeert  voor  faunaschade,
vertoont op dit moment een tekort van 700.00 euro, zo meldt De
Limburger.

Het  tekort  is  ontstaan  doordat  steeds  meer  agrariërs  een
beroep  doen  op  het  fonds.  Daarnaast  is  de  hoogte  van  de
tegemoetkomingen gestegen, zo leidt de krant af uit cijfers
van  BIJ12,  de  organisatie  die  de  samenwerkende  provincies
ondersteunt bij de uitvoering van wettelijke taken over het
landelijk gebied en de (semi) openbare buitenruimte en ook
alle aanvragen afhandelt.

Steeds meer boeren en tuinders kloppen aan bij de provincie
omdat ze te maken hebben met schade door onder andere wilde
zwijnen, dassen, roeken en zwarte kraaien. In totaal werd
vorig jaar ruim € 900.000,- aan schadevergoeding uitgekeerd.
Jarenlang lag dat bedrag op ongeveer de helft. De Limburgse
gedeputeerde Léon Faassen roept agrarische ondernemers op om
zelf ook maatregelen te nemen tegen eventuele faunaschade.

Theo  Coumans,  bestuurslid  van  de  Limburgse  Land-  en
Tuinbouwbond, laat De Limburger weten zich zorgen te maken
over de toekomst. Volgens hem is de werkelijke schade vele
malen  hoger  dan  het  totaal  aan  vergoedingen  dat  wordt
uitgekeerd. Aanvragen voor een (gedeeltelijke) vergoeding zijn
volgens hem veel te tijdrovend en bureaucratisch en daarom
worden ook heel veel kleinere schades niet aangemeld en geeft
het schadebeeld ook een vertekend beeld van de werkelijke
faunaschade.



Faunabescherming  wil  via
opmerkelijke omweg een einde
aan de jacht op de Veluwe
 

Demissionair minister Christianne van der Wal (Natuur) neemt
nog  deze  maand  een  besluit  over  een  verzoek  van  de
Faunabescherming om de Veluwe aan te wijzen als ‘speciale
beschermingszone’ voor de wolf. Een dergelijke aanwijzing zou
betekenen dat er een einde komt aan de jacht op herten en
wilde zwijnen in het natuurgebied, dieren waarop de wolf zelf
ook jaagt.

Herrie en onrust
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Hoe schuw zijn de wolven nog?

Volgens de Faunabescherming is een jachtverbod noodzakelijk om
de prooidieren van de wolf, die zelf al Europese bescherming
geniet, te beschermen tegen jagers. Woordvoerder Harm Niesen
van de natuurclub zorgt de jacht op edel- en damherten en
wilde  zwijnen  voor  herrie  en  onrust  in  het  bos.  ,,Overal
verkeer en geluid en dat allemaal buiten de paden”, zegt hij
in De Telegraaf. ,,Erg verstorend voor de wolven die juist
jagen op herten en zwijnen.”

Als de Veluwe de status van ‘speciale beschermingszone’ voor
de wolf zou krijgen, zou dat betekenen dat het ministerie de
jacht in het Natura-2000-gebied aan banden zou moeten leggen.

Weinig begrip
Het verzoek aan de minister stuit alvast op zeer weinig begrip
van Seger van Voorst tot Voorst, directeur van het Nationale
Park De Hoge Veluwe. ,,De Faunabescherming doet dit verzoek
alleen maar omdat ze één doel hebben: een totaal jachtverbod”,
stelt hij in De Telegraaf. ,,Het zijn echter de jagers die
selecteren en soorten niet laten uitsterven, terwijl wolven
pakken  wat  ze  pakken  kunnen  en  geen  rekening  houden  met
ondergrenzen van aantallen prooidieren.”

Wolvensnacks
Volgens Van Voorst tot Voorst zijn het juist de wolven die het
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grofwild op de Veluwe enorm schuw hebben gemaakt. ,,Dat gaat
ten  koste  van  de  wildzichtbaarheid.  Daarnaast  richten  de
wolven grote schade aan aan de biodiversiteit. Niet alleen
grote  grazers  als  herten,  reeën,  wilde  varkens,  moeflons,
koeien, paarden en gescheperde schapen worden gepakt, maar ook
kleine zoogdieren verdwijnen als een soort wolvensnacks. De
jacht in ons gebied is bovendien geen doel, maar het sluitstuk
van beheer ter bescherming van beschermde flora en natuurlijke
bosverjonging.

Hypothetische situatie
De kans dat de minister het verzoek van de Faunabescherming is
overigens te verwaarlozen, zo blijkt uit een formulering van
haar  woordvoerster.  Ze  spreekt  van  een  ‘vooralsnog
hypothetische  situatie’.  Een  eventuele  ‘speciale
beschermingszone’ zou op zijn vroegst pas aan de orde zijn in
2029, tien jaar na de eerste voortplanting van de wolf.

Friesland  verlaagt  maximum
afschot  ganzen  met
tienduizenden
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e
lling afschot trekganzen 2023-2024
Ieder jaar stelt GS het maximum aantal ganzen vast dat in de
periode van 1 oktober tot en met 31 mei bij verjaging met
ondersteunend  afschot  gedood  mag  worden.  Dit  staat  in  de
Verordening Wet natuurbescherming Fryslân 2017 en is conform
de  Fryske  Guozzeoanpak.  Hiermee  wordt  gewaarborgd  dat  de
gunstige staat van instandhouding van de betreffende trekkende
ganzensoorten niet in gevaar komt.

GS  stellen  het  maximaal  toegestane  ganzenafschot  voor
2023-2024 vast op brandgans 14.000, grauwe gans 12.000 en
kolgans 22.500.

Het maximumaantal ganzen dat komende maanden in Friesland mag
worden afgeschoten, is dus een stuk lager dan in 2022.

Het maximum qua afschot lag volgens de provinciewebsite vorig
jaar op 100.000 brandganzen, 25.000 kolganzen en 25.000 grauwe
ganzen. ‘Het aantal is lager dan vorig jaar. Dat komt door een
uitspraak  van  de  Raad  van  State  van  vorig  jaar  dat  de
populaties  wel  in  stand  moeten  worden  gehouden’,  zegt  de
Friese gedeputeerde Matthijs de Vries (ChristenUnie). Hij zegt
ook  dat  de  aantallen  die  voor  de  komende  maanden  zijn
vastgesteld, eigenlijk nooit worden gehaald. ‘We verwachten
het ook dit jaar niet te halen.’

De  gedeputeerde  zegt  dat  het  afschieten  van  de  ganzen
ondersteunend moet zijn aan het verjagen, maar dat verjagen de
voorkeur heeft. Zo moet worden voorkomen dat ze te veel schade
aanrichten  aan  landbouwgrond.  De  drie  ganzensoorten  samen
zorgden vorig jaar voor ruim 34 miljoen euro aan schade, 23,5
miljoen euro aan schade werd veroorzaakt door de grauwe gans.

Eerder  dit  jaar  werd  bekend  dat  een  BirdAlert  met  een
knalapparaat een effectieve manier is om ganzen te verjagen.
Dat apparaat begint te knallen zodra vogelgeluiden in de buurt
van het apparaat worden vastgesteld. Als dat op een weiland



staat, kunnen zo ganzen worden verjaagd.

Nieuwsbrief 4e kwartaal 2023
Faunabeheereenheid Limburg
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Faunaspot  registratie  module
FBE  Noord-Holland  grofwild
uitgebreid
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Faunabeheerders  Holland  en
Flevoland  ontwikkelen
gezamenlijk ganzenbeheerplan

De faunabeheereenheden (FBE’s) van Noord-Holland,
Zuid-Holland en Flevoland bundelen de krachten en
gaan samen een interprovinciaal ganzenbeheerplan
ontwikkelen voor de periode van 2024 tot 2030. Met
de FBE Utrecht vindt collegiaal overleg plaats.
In de drie provincies is de overlast van ganzen het grootst.
‘Tot nu toe schrijft elke faunabeheereenheid (FBE) zijn eigen
faunabeheerplan voor ganzen in de desbetreffende provincie.
Dat pakken we deze keer anders aan. Ganzen vliegen immers
gewoon over provinciegrenzen heen.

De FBE’s van Zuid-Holland, Flevoland en Noord-Holland kijken
daarom over hun grenzen heen en werken samen richting één
ganzenplan  24  –  2030′,  zo  wordt  de  aanleiding  voor  de
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samenwerking  gemotiveerd.

Op  dit  moment  worden  de  eerste  teksten  voor  het
interprovinciale  ganzenbeheerplan  uitgewerkt.  Deze  worden
gepubliceerd  op  een  speciale  website  www.ganzenplan.nl.
Iedereen  die  er  belang  bij  heeft,  zoals  jachtaktehouders,
boswachters,  grondgebruikers  en  natuur-  en
dierenbeschermingsorganisaties,  kan  reageren  op  de
conceptteksten. Mocht er iets missen, is iets niet duidelijk
of heeft iemand een goede tip, dan kan men dat aangeven.
Daarna worden de teksten zo nodig aangepast.

bron: de Veldpost – het Landbouwnieuws

Raad  van  State  keurt
ontheffing  vos  provincie
Zuid-Holland goed
De ontheffing die het college van gedeputeerde staten van
Zuid-Holland in 2018 heeft verleend aan de Faunabeheereenheid
voor  het  ook  ’s  nachts  kunnen  doden  van  vossen,  om  de
weidevogels effectiever te kunnen beschermen is nu door de
Raad van State goed gekeurd. Vossen komen in onze provincie
onder  andere  in  het  duingebied  bij  Wassenaar  voor.  De
Faunabeheereenheid wil met de ontheffing de omvang van de
populatie  vossen  plaatselijk  beperken.  De  Afdeling
bestuursrechtspraak van de RvS is het daar dus mee eens. Bij
het  verlening  van  zo’n  ontheffing  moet  volgens  de  Wet
natuurbescherming  wel  worden  voldaan  aan  een  aantal
voorwaarden. Zo mag er geen andere bevredigende oplossing zijn
om de vossen te bestrijden en de ontheffing moet nodig zijn
voor de bescherming van de weidevogels en andere vogels die op
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de bodem broeden.

Zie  hieronder  de  volledige  uitspraak  van  de  Afdeling
bestuursrechtspraak  van  de  RvS;
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Download

Uitnodiging NOJG leden regio
Overijssel
kleiduivenwedstrijd  op
zaterdag  7  oktober  2023  –
Weideke Rietmolen

Zaterdag  7  oktober  a.s.  wordt  weer  de
jaarlijkse  kleiduivenschietwedstrijd  van  de  afdeling
Overijssel  gehouden,  bij  schietsportcentrum  ’t  Weideke,
Weenkweg 3 te Rietmolen.

Aanvang: vanaf 13.00 uur, inschrijven tot 15.30 uur.
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Denk  eraan  uw  jachtakte  bij  u  te  hebben,  voor  het
inschrijven
Kosten voor de wedstrijd;

1e ronde:

Leden € 27,50
niet leden € 30,00

2e ronde:

leden en ook niet leden € 25,00

De wedstrijd wordt opgedeeld in 3 categorieën, zodat iedereen
kans maakt om in de prijzen te vallen. Voor diegene die geen
wapen  heeft,  of  dit  niet  meebrengt:  er  zijn  baangeweren
beschikbaar.

Ook introducés zijn van harte welkom.

Bij  deelname  zijn:  kop  koffie,  plak  cake  en  gehaktbal
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inbegrepen.  

 

Met vriendelijke groet en hopende u hier te mogen ontmoeten,

De kleiduivencommissie van de NOJG regio Overijssel

Uitnodiging Brede Bijeenkomst
NOJG Regio Noord-Holland – 30
sept 2023

INSCHRIJVEN VOOR DEZE BREDE
BIJEENKOMST 
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